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§ 226: Förändring av 65+ kortet – Årlig kortavgift 
Delges:  

Samhällsbyggnadsnämnden 

Dnr 20KS407 
 

Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta 
 
att uppdra åt Samhällsbyggnadsnämnden att ta ut en årlig kortavgift på 280 kr för 
65+ kortet, samt  
 
att den årliga kortavgiften införs från och med januari 2021 eller så snart 
administrativa lösningar finns på plats. 

Vidare beslutar kommunstyrelsen 

att ärendet ska omedelbart justeras. 

Ärendebeskrivning 

Gävle kommun står inför ett allt svårare ekonomiskt läge och arbetar med 
effektiviserings- och åtgärdsplaner för att möta upp detta. Samtliga nämnder 
behöver därför genomlysa sina verksamheter och vidta lämpliga åtgärder. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har därför tittat på olika alternativ för hur upplägget 
av 65+ kortet skulle kunna justeras för att minska kostnaden för Gävle kommun 
men samtidigt behålla servicen gentemot medborgarna. Nämndens förslag är att en 
årlig kortavgift på 280 kr ska tas ut för 65+ kortet. 
 
Kostnaden för 65+ kortet uppgår idag till ca 7,5 miljoner kronor per år, att ta ut en 
en administrativ kostnad på 280 kronor per år skulle innebära att kostnaden 
halveras. 

Yrkanden 

Mattias Eriksson Falk (SD), Maritha Johansson (V) och Jan Myléus (KD) yrkar 
avslag till ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut, dels ordförandens 
förslag och dels Mattias Eriksson Falk (SD) med fleras avslagsyrkande. Hon ställer 
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förlagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
ordförandens förslag. 

Reservation 

Maritha Johansson (V) och Jan Myléus (KD) reserverar sig mot beslutet. 

Mattias Eriksson Falk (SD) och Wanja Delén (SD) reserverar sig mot beslutet med 
följande motivering: 

Sverigedemokraterna anser att en årlig kortavgift för 65+ kortet riskerar att 
göra pensionärers redan ansträngda ekonomi än värre. Därför yrkade vi att en 
årlig kortavgift inte ska införas. Vi har i vårt överskottsmål för kommunplan 
2021 tagit höjd för att kunna skjuta till medel i Samhällsbyggnadsnämndens 
budget. 

Då majoritetens förslag om att införa en kortavgift vann bifall i 
kommunstyrelsen väljer vi att reservera oss mot beslutet. 

  

Beslutsunderlag 
 Protokoll Kommunala Pensionärsrådet 2020-09-01 § 25, dnr 20KS407-3 
 Tjänsteskrivelse - Förändring av 65+ kortet - Årlig kortavgift, dnr 20KS407-2 
 Protokoll, med tillhörande beslutsunderlag, 2020-09-23 § 255 från 

Samhällsbyggnadsnämnden - Förändring av  65+ kortet - Årlig kortavgift, dnr 
20KS407-1 
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